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z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, która odbyla sig dnia
08.06.2010r.

Porz4dek obrad:
1. Wspólpraca gminy z Rudawskim Parkiem Krajobrazowym i Nadleénictwem Snie2ka

w zakresie ochrony przyrody oraz \frzymania i rozwoju infrastruktury komunalne..
i turystycznej na terenach leúnych.

2. Zapoznanie sig z planem urzqdzania lasów Nadleénictwa Snie2ka na lata 2009-2019.
3. Sprawy bieZqce.

Komisja jednogloénie przyjgla protokól z poprzedniego posiedzenia.
Porz4dek posiedzenia zosfal przyjEty j ednogloSnie.

Ad.1 i  2.
Na posiedzenie nie przybyli zaproszeni goície Z-ca Dyrektora Dolnoél4skiego Zespolu
Parków Krajobrazowych p. Marek Dobrowolski oraz NadleSniczy z NadleSnictwa ,,SnieZka"
p. Bogdan Szumowski.

W trakcie dyskusji poruszono nastqpuj4ce problemy:

Pracownik UG p. Bogumila Kowalczyk - Lukas - jeÉli chodzi o turystykg w gminie nie ma
wspólpracy z Nadleénictwem Snie2ka i Rudawskim Parkiem Krajobrazowym.

Zaproszony goSó Anna Sniegucka - brak wspólpracy, to co sig dzieje w gminie, to raczej
rozbie2ne dzialania.
JeÉli chodzi o urz4dzanie lasów w wiEkszym stopniujest to wywózka drev,na, przy czym
powstaje duZa dewastacja dróg, szlaków turystycznych itp.

Radna Janina Radomska zasygnalizowala frzy bardzo wazne sprawy:
1l bardzo intensywna wycinka drzew w gminie,
2l dewasfacja szlaków turystycznych, dróg i écie2ek w gminie,
3/ nagminne lamanie prawaje5li chodzi o nie przestrzeganie znaków z ograniczeniem tona'Zu.

Przewodniczqcy Komisji Augustyn Wilczyúski - problem istnieje i naleZaloby zastanowió siE
czego gmina oczekuje i wystosowaó pismo do Nadle3nictwa ,,Snie2ka" z wiadomoéci4 do
Regionalnej Dyrekcji Lasów Panstwowych we Wroclawiu, Regionalnej Dyrekcji Ochrony
Srodou.iska we Wroclawiu i  PTTK w Jeleniej Górze.
Przewodnicz4cy zaproponowal, 2eby wszystkie uwagi zglaszaó do pracownika UG p.
Bogumily Kowalczyk -Lukas
NastEpnie zaproponowal spotkanie dnia 24.06.10r. o godz. 14.00 w celu omówienia
i przygotowania pisma.

Radna Janina Radomska zglosila uwagi:
1/ czy plan NadleÉnictwa ,,Sniezka" jeÉli chodzi o wycinkE nie powinien uwzglgdniaó
specyfiki gminy (ochrona przyrody, istnienia Rudawskiego Parku Krajobrazowego, funkcj i
turystycznej w gminie ),
2/ plut ntzqdzania lasów na lata 2009-2019, czy nie powinien byó konsultowany z UG,
3l niszczenie dróg przy wywozie drewna
- precyzyjne zawieranie umów, umowy powinny warunkowaó sposób wywoZenia drewna
z miejsc, z których nie ma dróg ( w¡.wo2enie lekkim transportem do punktów zbiorowych ),
- sk4d tak duzy kontyngent na wycinkE drzew, czy rzeczywiície zdrowotnoéó wycinanego
zywostanu jest t ak tragiczna.



4/ j akie jest oddzialywanie Nadleénictwa ,,Snie2ka" na lasy Agencji Nieruchomoéci Rolnej,

S/ odbuáowanie dróg przez NadleÉnictwo ( problem odbudowywania szlaków turystycznych)'

Ad.3.
pismo uG M-ce z dnia 16.04.10r. dot. odpowiedzi na wniosek komisji zawarty w protokole

nr 34110 z dnia 1 1.03.10r. - komisja przyjqla do wiadomoéct'

PismoUGM-cezdnia02.06.10r'dot.sprzedazydzialkinrl2l | Ipo|ozonejwD4browicy_
komisja jednogloénie opiniuje po4'tywnle'

Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia Soleckiej Strategii Rozwoju Wsi Woj anów - Bobrów -

komisja j ednogloSnie opiniuje poz]'tywnie

Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia Soleckiej Strategii Rozwoju Wsi Myslakowice -

komisja jednogloSnie opini uje pozytywn ie'

ProjektuchwalywsprawieprzyjqciaSoleckiejStrategiiRozwojuWsitr-omnica'komisja
j ednogloSnie opini uj e pozl'tyrvnie.

ProjektuchwalywsprawieprzyjEciaSoleckiejStrategiiRozwojuWsiGruszków_komisja
jednogloSnie opini uje pozytywni e.

W sprawach róZnych komisja zlo Zyla w ni o s e k do Wójta Gminy o wyst4pienie do

Starostwa Powiatáwego w Jeleniej Górze z zapfianiem , czy wszyscy wlaóciciele

nieruchomoÉci po byléj Zwirowni w Wojanowie wywi4zali sig z obowi4zku rekultywacji

gruntu - wniosek przyjqto jednogloSnie.

Protokolowala
M . K .

Przewodnicz4cy Komisj i
Augustyn WrlczY!
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